
PLODNA SKUPŠČINA PARTtZANA DOL

Nastopajo v devetih panogah
V drugi polovlci decembra je

bila letna skupščina Partizana
Dol. Športniki in rekreativci te-
ga drušlva so polagali obračun
za minulo Stiriletno obdobje.
Razveseljivo je da je bil obtsk
na skupščinr številen, saj je bi-
la dvorana v novem gasilskem
domu v Dolu polna. številni
predstavniki so zastopali sko-
raj vse organizacije na terenu.
Nekateri so imeli tudi prilož-
nosine nagovore: predsednik
skupščine krajevne skupnosti
Dol tov. Bund. predsednik KO
ZK tov. ZupančiČ, predsednik
SZDL tov. Grad, predstavnik
Zveze borcev tov. DrnovSek,
zaslopnik Astre tov, Boltežar,
predstavnik ZTKO tov. Kovač,
predstavnik JUB-a tov. Savič
in drugi.

Iz poročtl dosedaniega pred-
s dnika tov. Velepca in ostalih
referentov je bilo razvidno, da
društvo goji kar devet športnih
panog od tega v Stirih pano-
gah; smučarskem leku, biatlo-
nu, kotesarstvu tn smučarskih
skokih tekmovalci nastopajo v
tako imenovanem vrhunskem
razredu, v petih panogah: keg-
Ijanju, strelstvu, nogometu, re-
kreativnem smučanju in Sahu
pa člani in članice nastopajo

zgolj rekreativno ali na tekmo-
vanjih v okviru krajevnih skup-
nosti in občine.

\z poročil je bilo tudi razvi-
dno, da je društvo v obdobju
med obema skupžčinama or-
ganiziralo doma 33 tekmovanj,
med temi šest z mednarodno
udeležbo. Smučarji in kolesarji
so zelo uspešno nastopili na
skoraj vseh domačih teKmah
in tudi na mnogih mednaro-
dnih prireditvah. Smučarji, te-
kačt in biattoncl pa so v sesiavi
državne reprezentance nasto-
pili celo na svetovnem prven-
stvu in prvenstvu alpskih de-
žel, kolesarji pa na Mediteran-
skih igrah,

Kljub skrbi za tako imenova-
ni "vrhunskt« Spori pa ni bifa
zanemarjena tudi skrb za re-
kreacijo, saj je bito tz poročil
razvidno da trna društvo danes
več tekmovalcev in tekmovalk
v rekreacijskih panogah kot v
Čisto Športnih.

Od gradenj so v tem obdob-
ju spfanirafi 2,5 fcm do(go stezo
za smučarski tek na severnem
pobočju hriba med AjdovŠČino
m Velikim Vrhom. Na rekrea-
ctjskem centru na Korantu so
25-metrsko smučarsko skakal-
nico obloziii s plastiko. kar je

za Dol In okolico lepa pridobi-
tev.

Pri smernicah za prihodnje
deto so sklenili, da je treba še
večjo skrb posvetiti množično-
sti in rekreaciji ter organizaciji
športno političnih prireditev,
kot so tek OF, pohod na Oklo
in podobno.

Kar se tiče finančne pomoči
je iz poročil razvvdno, da je
društvo poleg rednlh dotacij
od ZTKO Sežigrad prejelo naj-
več sredstev od krajevne skup-
nosti. JUB. Jugocryl, Zveze za
smučarski tek \n tudi od za-
sebnih obrtnikov na terenu.

Ob koncu skupščine so po-
delili 5e zlate, srebrne in bro-
naste značke mesta Ljubljane
za tekmovafne dosežke v zad-
njem obdobju. Prejeli so jih:
kolesar Tone Kunaver, smu-
čarski tekači Jože Klemenčič,
Robi Slabanja, Radika Korpnik
in Tadeja Moder ter biatlonci
Marjan Vidmar, Stefan Hvastja,
Ivan Pirš in Slavko Primože.
Posebno priznanje Čtanov
društva za plodno štiriletno
delo pa je prejel dosedanji
predsednik Tone Velepec; tro-
fejo mu je v imenu vseh izročil
najstarejši član Jože Jerman.

V novi odbor je bilo izvolje-

nih precej novih odbornikov \z
vrst mlajših, predsedoval pa
mu bo »kolesar« Franc Kuhar.
Posamezne sekcije oziroma
panoge bodo vodili: rekreativ-
no smučanje Tone PremoŽe;
nogomet - Miro Grad; keglja-
nje - Gojko Savič; strelstvo -
Janez Špenko; šah - Maiija
Kosem; smučarski tek - Ivan
Strasser in Pavle Šimenc;
smučarske skoke - Brane Mo-
der in SreČo Kotar; biatlon -
Slavko Premože; kolesarstvo -
Tone Kunaver.

Splošno gesto na zaključku
)e bilo: pritegniti še več Ijudi v
teiesno vzgojo in šport, še po-
sebno tudi tiste, ki so se v Ool
priselifi od drugod in si tu po-
stavili svoje domove. Poživili
bodo sodelovanje s Šolo OZITO-
ma Šolskim športnim druš-
tvom. In ne nazadnje: v mejah
možnosti bodo nadaljevali z
gradnjo Športnih naprav na
Korantu. podaljšanjem smu-
čarske steze do Koranta, grad-
njo streliŠČa za biationce in
strelce ob tej stezi, v bližnji pri-
hodnosti pa je treba misliti tudi
na nov dom z garderobami in
umetno tekaško stezo.

J. S.


